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VPRAŠANJA IN POBUDE, PODANE NA 13. SEJI OBČINSKEGA SVETA, 
Z ODGOVORI STROKOVNIH SLUŽB  

 

 

 

mag. Zlatko Halilovič 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-109: 

V skladu s peto alinejo tretjega odstavka 14. člena poslovnika občinskega sveta prosim, 

da me kot samostojnega svetnika pisno obveščate o pozivih komisije za mandatna 

vprašanja, volitve, imenovanja in priznanja za podajo predlogov kandidatov za člane 

občinskih organov, delovnih teles sveta in organov javnih zavodov, javnih podjetij in 

skladov, katerih ustanoviteljica ali soustanoviteljica je občina. 

 

Odgovor:  

Pripomba je upravičena, v prihodnje bomo obveščanje izboljšali.  

 

 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-110: 

Za sredstva, ki so namenjena občinama Mežica in Črna za sanacijo onesnaženosti zemlje 

s težkimi kovinami, bi se morala potegovati tudi naša občina. Analiza vzorčenja šestih 

težkih kovin na območju Dobje vasi je pri treh analizah in treh zemljinah različnih lastnikov 

namreč pokazala stopnjo vsebnosti svinca v vrtovih 986 mg/kg, cinka 1644,7 mg/kg, 

zemlja vsebuje  baker, arzen, krom in kobalt. Na njivi so izmerjene vrednosti svinca 909,3 

mg/kg in cinka 1725  mg/kg zemlje. Pri drugem lastniku je bilo svinca 1429 in cinka 2370 

mg/kg zemlje. In pri tretjem lastniku je bilo svinca 509 mg/kg in cinka 941,7 mg/kg 

zemlje. Za ilustracijo: mejna vrednost je za svinec 85 mg/kg in za cink 200 mg/kg zemlje, 

opozorilna vrednost je 100 mg/kg (svinec) in 300 mg/kg (cink), kritična vrednost je pa 

530 mg/kg (svinec) in 720 mg/kg (cink). To pomeni, da so na vseh treh lokacijah vrednosti 

močno presegajo dovoljene meje onesnaženosti. Ker gre pa za lokacije v Dobji vasi, bi bilo 

prav, da tudi naša občina poseže po sredstvih za sanacijo okolja zaradi onesnaženosti 

težkih kovin. 

 

Odgovor:  

Občina ne razpolaga s podatki o preseženih vrednostih težkih kovin na območju Dobje 

vasi. Pridobili bomo podatke analize vzorčenja zemlje in na podlagi rezultatov oz. vrednosti 

seveda ustrezno ukrepali.  

 

 

 

 

Enriko Plevnik 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-111: 

Kdo je pripravljal pogodbe  (ime in priimek) v zadevi prodaje Rimskega vrelca?  

 

Odgovor:  

Pogodbo so skupno pripravile strokovne službe občine, precej dopolnitev oz. popravkov pa 

je bilo tudi s strani kupca. Kadar gre za zahtevnejše gradivo, pri pripravi zmeraj sodelujejo 

vsi znotraj občinske uprave, ki lahko kakorkoli pripomorejo k kvalitetnejši vsebini.  
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Marijan Magdič 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-112: 

Predlagam, da na naslednji seji odbora za okolje in prostor in odbora za KSG povabimo 

predstavnike Stanovanjskega podjetja Ravne in gospoda Roberta Jamška, da predstavijo 

nov pravilnik o delitvi in načinu obračuna stroškov toplote, vzroke dimniškega požara in 

vplive na znižanje računa za ogrevanje.  

 

Odgovor:  

G. Jamšek je sredi februarja predstavil nov pravilnik številnim zainteresiranim stanovalcem 

na območju Čečovja, Javornika in Trga svobode. Na obeh predstavitvah so bili tudi 

predstavniki Stanovanjskega podjetja Ravne in Petrola Energetike, prisotni so dobili tudi 

številne odgovore  na vprašanja in več koristnih nasvetov. Ne vidimo potrebe, da bi 

pravilnik dodatno predstavljali tudi na obeh navedenih odborih.  

 

 

 

 

 

Darja Krevzelj 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-113: 

Na odseku ceste v Strojnski Reki od kmetije Prosen do kmetije Merkačev mlin so nastale 

globoke luknje na cestišču, ki bi jih bilo treba nemudoma zakrpati. Glede na vreme je 

pričakovati naval kolesarjev, ki pa se lahko na taki cesti močno poškodujejo,  s čemer si 

lahko občina nakoplje samo še dodatne težave. 

 

Odgovor:  

Ogled in krpanje lukenj sta naročena.  

 

 

 

 

 

Milan Škafar  

 

Vprašanje-pobuda 14/18-114: 

Avgusta lani je bil sprejet pravilnik o izpitnih centrih za opravljanje vozniškega izpita za 

voznike motornih vozil, ki določa izpitne centre za opravljanje teoretičnega in praktičnega 

dela vozniškega izpita. Pravilnik v 2. alineji 3. člena navaja, da se lahko teoretični del 

vozniškega izpita opravlja tudi na Ravnah na Koroškem (praktični del izpita se še naprej 

opravlja v Slovenj Gradcu). To možnost moramo našim občanom vsekakor omogočiti, za 

kar pa je treba zagotoviti prostore ter računalniško in drugo potrebno opremo. Županu in 

strokovnim službam predlagam, da se povežejo z ostalimi občinami v Mežiški dolini, da  se 

na Ravnah najde primeren prostor in se s kupnim vložkom štirih občin tudi opremi. Prosim 

za odgovor, na kak način je to možno izvesti. 

 

Odgovor:  

Občina je že pred vašo pobudo  bila v kontaktu s pristojnimi na Agenciji za varnost 

prometa. Skupaj smo našli obstoječe ustrezne prostore v objektu  upravne enote, 

usklajujemo le še nekatere tehnične podrobnosti.  
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Marjan Rupreht 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-115: 

Gradivo za dopisno sejo občinskega sveta sem prejel v ponedeljek ob dvanajstih, od osmih 

do desetih pa je bila seja (glasovanje) že izvedena. Res smo gradivo prejeli tudi po 

elektronski pošti, vendar vsak dan pač ne grem na računalnik. V prihodnje prosim za 

pravočasno posredovanje gradiva po pošti. 

 

Odgovor:  

Pri pripravi gradiv, predvsem za dopisne seje občinskega sveta, smo včasih v časovni 

stiski, kot je bilo to v primeru prijave na razpis Interreg v februarju letos, ko smo lovili 

skrajni rok za prijavo. Tudi v prihodnje se bomo trudili za pravočasno pripravo in 

posredovanje gradiv občinskemu svetu. 

  

 

 

 

Aljaž Verhovnik 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-116: 

V zadnjem času zaznavamo na določenih krajih občine vandalizem, ki ima za posledico  

poškodovanje javnega inventarja. Ker samo represivni ukrepi žal pri tem ne zadostujejo, 

predlagam, da opredelimo celovit pristop k reševanju tega problema. Predlagam skupne, 

širše aktivnosti v družbenih krogih, s čemer bi spodbudili vpliv krajanov na sokrajane glede  

osveščanja o škodljivosti vandalizma. 

Podana je že bila pobuda, da bi na določenih javnih predelih naše občine namestili 

snemalne kamere, a so tudi glede tega pomisleki. Verjetno bi lahko izvedli kakšno javno 

razpravo o tem, kaj bi se dalo postoriti.  

 

Odgovor:  

Javno razpravo, ki bo pomagala ozaveščati ljudi in bo pripomogla k preprečevanju 

vandalizma,  bomo organizirali v najkrajšem možnem času, predvidoma še v aprilu. Nanjo 

bomo povabili različne interesne skupine, društva in posameznike. 

 

 

 

 

                               Župan 

        Občine Ravne na Koroškem 

                  dr. Tomaž Rožen  
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